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Grundejerforeningen Klempegården 
Som alle nok har bemærket, arbejder Fibia nu efter en længere pause igen på at grave 
fiberkabler ned i vores område. 

Som flere allerede har gjort bestyrelsen opmærksom på og kontaktet Fibia direkte, er 
det ikke alle steder gået særligt godt med at opfylde de forudsætninger om reetablering, 
som fremgår af den gravetilladelse, som Køge Kommune har givet til Fibia. 

For at sikre at alle vores veje, stier, rabatter og belægninger i Grundejerforeningen 
Klempegården reetableres i overensstemmelse med vilkårene, har bestyrelsen i samar-
bejde med Køge Kommune påtaget sig at medvirke til, at der udarbejdes og fremsen-
des en samlet oplistning af alle de kritikpunkter, som der er. 

Bestyrelsen vil derfor opfordre alle medlemmer til at melde alle de forhold, som ikke er 
acceptable, til bestyrelsen, så vi kan fremsende en samlet oversigt til Køge Kommune. 

Du bedes derfor snarest muligt og inden den 20. oktober 2020 oplyse de forhold, som 
du mener, at vi skal gå videre med. 

Hvis der efter denne dato er yderligere kritik, bedes du også hurtigst muligt gøre op-
mærksom på dette direkte til bestyrelsen. 

Du kan sende en mail til en eller flere fra bestyrelsen, hvor du oplyser navn, adresse, 
mail og telefonnummer, samt hvad du mener, der ikke er i orden. 

Bestyrelsens mailadresser kan ses på: www.klempegaarden.dk.   
 
Hvis du kan vedhæfte et eller flere billeder af situationen, vil det være rigtig godt.    

Du kan naturligvis også ringe eller kontakte os direkte. 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen. 

http://www.klempegaarden.dk/

